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Vragen van het lid Kröger (GroenLinks) aan de Minister van Landbouw, 
Natuur en Voedselkwaliteit over het bericht dat Nederland het verbod op 
pulsvissen over zich heeft afgeroepen (ingezonden 27 maart 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Nederland riep het verbod op pulsvissen over 
zichzelf af»?1 

Vraag 2
Klopt het dat Nederland jarenlang het onderzoek naar pulsvisserij voor zich 
uit heeft geschoven? Zo ja, wat was hiervoor de reden? 

Vraag 3
Is er contact geweest met de Europese Commissie over de opgelopen 
vertraging in het onderzoek? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wanneer heeft dit 
overleg plaatsgevonden en wat was de reactie van de Europese Commissie? 

Vraag 4
Kunt u een (geanonimiseerd) overzicht geven van wanneer welke boten een 
pulsvisvergunning hebben gekregen en wanneer per boot gestart is met het 
wetenschappelijk onderzoek? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Kunt u reageren op de uitspraak van Hoogleraar Duurzaam visserijbeheer en 
onderzoeker bij Wageningen Marine Research Adriaan Rijnsdorp dat er geen 
wetenschappelijke reden is om met 84 schepen te vissen voor het onderzoek? 

Vraag 6
Welke aanleiding was er destijds om 84 boten een pulsvisvergunning te 
geven in het kader van het wetenschappelijk onderzoek?

1 https://nos.nl/artikel/2224234-nederland-riep-het-verbod-op-pulsvissen-over-zichzelf-af.html
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